

代禱和讀經

Intercession and Bible Reading

1.代禱 Intercession

(以賽亞書 Isaiah 59:15-16a)

¹⁵ 誠實少見，離惡的人反成掠物。¹⁶ 那時，耶和華看見沒有公平，甚不喜悅。他見無人拯救，無人代求，甚為詫異...

So truth fails, and he *who* departs from evil makes himself a prey. Then the Lord saw *it*, and it displeased Him that *there was* no justice. ¹⁶ He saw that *there was* no man, and wondered that *there was* no intercessor...

(歷代志下 2 Chronicles 7:14)

¹⁴ 這稱為我名下的子民，若是自卑、禱告，尋求我的面，轉離他們的惡行，我必從天上垂聽，赦免他們的罪，醫治他們的地。

¹⁴ if my people, who are called by my name, will humble themselves and pray and seek my face and turn from their wicked ways, then I will hear from heaven, and I will forgive their sin and will heal their land.

(以西結書 Ezekiel 22:30)

³⁰ 我在他們中間尋找一人重修牆垣，在我面前為這國站在破口防堵，使我不滅絕這國，卻找不著一個。

³⁰ "I looked for someone among them who would build up the wall and stand before me in the gap on behalf of the land so I would not have to destroy it, but I found no one.

(以賽亞書 Isaiah 62:6-7)

⁶耶路撒冷啊，我在你城上設立守望的，他們晝夜必不靜默。呼籲耶和華的，你們不要歇息，⁷也不要使他歇息，直等他建立耶路撒冷，使耶路撒冷在地上成為可讚美的。

⁶ I have posted watchmen on your walls, Jerusalem; they will never be silent day or night. You who call on the Lord, give yourselves no rest,⁷ and give him no rest till he establishes Jerusalem and makes her the praise of the earth.

代禱 Intercession

- 記錄 Planner
- 簽名 Sign up sheet

2. 讀經 Bible reading

Q:

為什麼要讀經？

Why should we read and study the Bible?

A:

- 神藉著過去說過的話，向我們說話。
- 聖經是神的話。
- God speaks through what He has spoken.
- It is His Word.

如何研讀聖經？

How to read and study the Bible?

1. 當作是神的話來研讀 Read and study it as the Word of God
2. 求聖靈開啟 Pray for the Spirit to reveal it
3. 查考和默想 Study and meditate
4. 馬上順服 Must obey
5. 嬰孩般的心 A Childlike mind

(雅各書 James 1:22-24)

²² 只是你們要行道，不要單單聽道，自己欺哄自己。²³ 因為聽道而不行道的，就像人對著鏡子看自己本來的面目，²⁴ 看見，走後，隨即忘了他的相貌如何。

²² But be doers of the word, and not hearers only, deceiving yourselves. ²³ For if anyone is a hearer of the word and not a doer, he is like a man observing his natural face in a mirror; ²⁴ for he observes himself, goes away, and immediately forgets what kind of man he was.